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Referat fra ekstraordinær 
generalforsamling 2024 

09.03.2024 
Velkommen ønskes av leder – Ann-Cathrin Kaldhusdal Joten  

Valg av møteleder  

- Leder foreslår Line Orlund – ingen andre forslag – klappes inn.  

Møteleder presenterer seg – dette er årets 5.GF – for henne 3 igjen.  

- Hun har laget eget forslag til gjennomføring av GF.  

Godkjennelse av innkalling  

- Møtet godkjent – enstemmig.  

Valg av referenter  

- Linda Iversen Framstad  

- Randi Marte Eidsand  

Forretningsorden  

- Line Orlund legger grunnlag for GF  

o Forklarer hvordan møtet skal gjennomføres 

▪ Taletid for innledere er ikke begrenset.  

▪ Taletid ellers er 3minutter. 

▪ Man kan be om replikk – 1minutt.  

▪ Man skal forholde seg til sist innlegg – ikke ta opp nye saker etter hvert.  

▪ Det er lov å ha ulike meninger, men møteleder kan trekke saken videre.  

▪ Når det er satt strek så skal vi gå videre og ikke tilbake.  

▪ Hvis det er flere forslag skal møteleder foreslå rekkefølge.  

▪ Innlegg utenom sakslisten er ikke godtatt.  

▪ Alminnelig flertall = 50% +1 av avgitte stemmer, blanke stemmer teller 

ikke.  

• Blanke stemmer telles ikke med i valg, men noteres som en 

mening.  

▪ Absolutt flertall gjelder kun ved lovendringer.  

▪ Møteleder vil passe på at møtet går etter gjeldene modell.  

- Valg til signering av protokoll: Jeanette Robrahn og Petya Georgieva. 

o Det blir spurt om det er andre forslag – ingen kommer  

- Tellekorps 

o Petya Georgieva og Carina Bentsen.  

- Saksliste vedtas – ingen sier imot.  

- Årsberetning 

o Styret har levert beretning  

▪ Det er ikke valgt inn personer til redaksjonskomite. 



• Det understrekes her at det er spurt flere medlemmer om de vil 

være med og alle takket nei. Det er i tillegg utlyst spørsmål, men 

det har ikke vært respons.  

▪ Lovene må endres eller det må opprettes en redaksjonskomite.  

• Ingen komite betyr intet blad.  

o Det redegjøres for  

▪ Møter  

▪ Sosiale medier 

▪ Utstillinger  

▪ Lokal aktivitet  

▪ Medlemstall  

o Det foreslås at årsberetningen tas til etterretning og dette blir enstemmig vedtatt.  

- Økonomi  

o Viser rapport for perioden 01.01.2023-31.12.2023  

o Ingen har kommentar, dermed skal møteleder lese revisors beretning.  

▪ Denne leses høyt av møteleder for ekstraordinær GF. 

▪ Møteleder sier at det bør godkjennes og dette blir enstemmig godkjent.  

- Planer for drift og aktivitet for 2024 

o Tillegg til opprinnelig plan: 

▪ Ønsker å delta på raseparaden på Oslo Dogshow - Lillestrøm  

▪ Styret har deltatt på Avlsrådkurs – i regi av NKK   

o Enstemmig vedtatt  

- Styret foreslår at det stilles krav til avlsdyr  

o Dette forslaget endres til at dette står uten dato i påvente av at dette godkjennes 

av NKK. 

▪ Styret fremlegger at ønsket omhandler det å bekjempe plagene rasen 

har. Fokus på HD-status på avlsdyr først – denne skal være kjent og være 

registrert. Røntgen må være gjort i Norge. Ønsker å være i forkant av krav 

som kommer i 2026 – for å ha en sunnere rase. 

▪ Enstemmig vedtatt forslag.  

o  Foreslår avlsbegrensing om antall kull pr. hannhund – Max: 6 kull 

▪ Styret foreslår å ta frem statistikken fra NKK – 2019 

Her ser vi kull fra 7 til  11kull.  

Det kan bli en mindre sunn rase med færre oppdrettere. Mattilsynet og 

dyrevernere har sett på dette – rapporten som kommer i 2026 vil dette 

trekkes frem.  

• Det blir spurt om dette er et drastisk valg?  

• Styret tar høyde for at man kan benytte frosset sæd i inntil 10år 

etter siste fødte kull – for å unngå at samme hannhund blir 

benyttet mye på samme tid.  

• Forslag - Åtte kull?  

• Forslag - Syv kull?  

▪ Styret spør om forslag til hvordan dette kan skrives. 

▪ Enstemmig vedtatt at det er ønskelig med antallsbegrensning.  

• Hvem ønsker etter 6kull? 

• Hvem ønsker etter 7kull? 

o 11 for  

• Hvem ønsker etter 8kull? 



o 3 for  

▪ Vedtatt med 11 stemmer for 7kull.  

o Frossen sæd kan benyttes etter 10år etter sist født kull  

▪ Enstemmig vedtatt forslag.  

- Endring i ordlyd for statutter for «Mestvinnende Chow Chow» 

o Fjerne det som er merket rødt – «Og med norsk bostedsadresse» 

o Det er ønskelig at flest mulig skal delta  

▪ Enstemmig vedtatt at dette skal fjernes.  

- Endring i ordlyd for «Klubbmesterskap» 

o Fjerne «Og med norsk bostedsadresse»  

o Publisere liste i medlemsmail – endres fra «medlemsblad» 

▪ Enstemmig vedtatt  

- Lovforslag må vente til neste ordinære GF  

- Fastsettelse av kontingent   

o Styret foreslår at denne står uendret.  

▪ Enstemmig vedtatt 

- Budsjett  

o Inntekter  

o Utgifter  

o Har noen kommentarer til dette?  

▪ Lage en kommentar her om hva pengene benyttes til  

▪ Godkjenne budsjett med kommentar  

• Styret kommenterer budsjettet og foreslår at det blir med 

kommentarer i budsjettet.  

o Avlskurs til styret/medlemmer. 

o Gaver kommenteres med hva disse benyttes til.  

▪ Endring Konto 7430 – reduseres til 2600kr. 

• Forslag at det settes av 10000 til 

fremtidig jubileum. 

o Konto 6800  

▪ Kommenteres: Bannere, ny medlemsbrosjyre.  

▪ Enstemmig vedtatt  

- Valg  

o Valgkomiteen informerer  

▪ Prosessen har vært utfordrende med tanke på kommunikasjon, men føler 

at dette løste seg. 

o Styret – møteleder leser opp Valgkomiteens innstilling og foreslåtte kandidater  

▪ Valgkomiteen: Åse Dahlø Valsø, Randi Marte Eidsand, Jeanette Robrahn  

o Tellekorps: 

▪ En forhåndsstemme foreslått forkastet, da personen ikke har vært 

medlem lenge nok til å stemme 

• Under 3 uker. 

▪ En forhåndstemme tas ut, da personen deltar i ekstraordinær GF.  

▪ 39 forhåndstemmer – lovlige  

▪ Avstemming foretas 

• Møteleder informerer om at alle tilstede i dag merker sine 

stemmesedler med et hjerte, slik at disse kan skille seg ut fra 



forhåndsstemmene. Hvis det da er behov for omvalg så vil disse 

kunne endres.  

o Tellekorps og møteleder går ut av rommet for å finne leder. 

▪ Leder for 2 år: Lasse Lønset – 28 stemmer 

o Arne Balstad trekker seg som styremedlem. 

o Tellekorps og møteleder går ut av rommet for å finne  resterende styre  

• Sekretær Linda – 28 stemmer  

• Regnskapsfører Trude -  32 stemmer 

• Styremedlem :Silvja – 16 stemmer 

• Vara: Jeanette – 29 stemmer  

• Vara: Må på omvalg  

▪ Revisor – Ellen -  24 stemmer  

▪ Vararevisor -  Trond Arild Jonnsen -  31 stemmer  

▪ Valgkomitèleder – Randi Marte Eidsand – 20 stemmer  

▪ Medlem i valgkomite -  Rune – 22 stemmer  

▪ Medlem i valgkomite: Magnus – 23 stemmer  

▪ Vara: Jenanette 23 stemmer  

 

- Etter omvalg i salen og valgt med 11 stemmer  

o Magnus valgt som vara i styret  

 

 

 

 

 

Petya Georgieva     Jeanette Robrahn  
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